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Win Hanverky Holdings Limited and its subsidiaries are an

integrated sportswear and active and outer wear manufacturer

and distributor for international sports brands. We have three

broad lines of businesses, namely, Sportswear Manufacturing

Business, Sportswear Distribution Business and Active and Outer

Wear Business, with geographical markets spanning over

Europe, North America, the PRC and Hong Kong. With 20 years

of business relationship, we are one of the largest apparel

sportswear suppliers of the adidas Group on a global basis. We

are also the exclusive licensed distributor of UMBRO Products

and our jointly-controlled entity, Win Sports, (which subsequently

became our subsidiary in March 2007) is the exclusive licensed

distributor of sportswear and accessories of Four Soccer Teams,

namely Manchester United Football Club, Barcelona Football

Club, Juventus Football Club and Paris Saint-Germain Football

Club in the Greater China. We believe that our expertise and

knowledge in the sportswear and active and outer wear industry,

our established customer network and our integrated, quality and

large-scaled production capability will enable us to capture the

anticipated growth in the global sportswear and related apparel

markets ahead of the 2008 Beijing Olympics.

The Shares of the Company have been listed on the Main Board

of the Stock Exchange since 6 September 2006.

永嘉集團控股有限公司及其附屬公司經營運

動服與活動及戶外服裝生產及國際體育品牌

分銷業務。本集團的業務分為三大類，即運

動服生產業務、運動服分銷業務與活動及戶

外服裝業務，市場遍布歐洲、北美、中國及

香港。本集團與adidas集團交易20年，為該

集團全球最大體育用品供應商之一。本集團

是UMBRO產品在大中華地區的獨家特許分銷

商，而本集團的共同控制實體嘉運（其後於二

零零七年三月成為本集團附屬公司）亦為曼

聯、巴塞隆拿、祖雲達斯及巴黎聖日耳門等

四大球會在大中華地區的運動服及配件獨家

特許分銷商。本集團相信基於在運動服與活

動及戶外服裝行業所掌握的專長及知識、穩

固的客戶網絡，加上全面、優質和大規模的

生產能力，將足以把握接下來二零零八年北

京奧運會所促使全球運動服及相關服裝市場

的商機。

本公司股份自二零零六年九月六日起於聯交

所主板上市。


